The Karen Millen Company, England, was founded in 1981 by husband and wife, Mr. Kevin Stanford and Ms. Karen Millen. They started from designing a collection of shirts and chemises for their friends. After two years, they opened their first store in Maidstone, the county town of Kent. In those romantic years, Ms. Karen created her first collections right at home, with her own hands. In 1989, they opened their first London store.

In 90's, the company starts its swift movement towards the great popularity which the Karen Millen brand now enjoys among women all over the world.

Karen Millen designs, manufactures and sells exclusive fashionable women's clothes, and the company is really successful in this realm. The growing number of the brand's stores in such countries as Great Britain, Norway, Switzerland, Russia, France, USA, UAE, and others serves the proof for that fact. All Karen Millen stores are located in the central avenues of big cities. Their images and design make KM recognizable right away, and their refined and propitious atmosphere help create the unique style of the trademark.

Karen Millen's customers are women, from 18 to 45. They are active, they like to travel and they follow the fashion. They are successful business ladies, fashion-following top managers, and stylish housewives.

Karen Millen brings elements of luxury into everyday life, so you go to your work in the morning, and in the evening you go to a presentation.

Besides, Karen Millen is concerned about affordability of the clothes. To make them affordable, the company minimizes the way of each product from manufacture to the customer: KM purchases fabrics, clothes and accessories for its articles; it designs collections, manufactures them and sells them through the network of its own stores. Every step is thoroughly controlled, and it results in the designer quality and exclusivity of each KM article.

Karen Millen produces several collections in a season. Every season's design, fashion and colour trends are carefully studied and adapted to the KM image. Special attention is paid to selection of the fabrics. The KM specialists and Italian manufacturers perform their design.

The KM clothes are multifunctional; they are suitable for work, for rest, and for special events. To make its image perfect and complete, KM also offers its customers a wide choice of footwear, bags, and belts. Not long ago, the company presented its optics line as well.

---------------------

Английская компания Karen Millen была основана в 1981 году супругами Кевином Стэнфордом и Карен Миллен. Тогда они создали коллекцию сорочек для своих друзей и знакомых. Через два года открылся первый магазин Karen Millen в Мейдстоуне. В те романтические годы коллекции создавались прямо на дому, руками самой Карен. В 1989 году открылся первый магазин в Лондоне. 

В девяностые годы компания начинает стремительное движение навстречу популярности, которой сейчас пользуется Karen Millen у женщин всего мира.

     Karen Millen создает, производит и продает эксклюзивную модную женскую одежду и преуспевает в этом. Доказательством тому является растущее количество магазинов марки в различных странах, таких как Великобритания, Норвегия, Швейцария, Россия, Франция, США, ОАЭ и др. Все магазины Karen Millen находятся на главных улицах города. Их имиджи и дизайн сразу выделяют KM, а изысканная, располагающая обстановка помогает создать единый стиль марки. 

Клиентки Karen Millen – женщины от 18 до 45 лет, активные, любят путешествовать и следят за модой. Это успешные business woman, модные top managers и стильные домохозяйки. 

Karen Millen вносит в повседневную жизнь элементы роскоши, так, что бы утром на работу, а вечером на презентацию.

Кроме того, KM заботится о том, что бы одежда была доступной по цене. С этой целью сокращается процесс доставки товара до покупателя: KM закупает ткани, одежду и украшения для своих изделий, создает коллекции, производит их и продает через сеть собственных магазинов. Каждый шаг находится под четким контролем, результатом которого являются дизайнерское качество и эксклюзивность каждого изделия KM.

Karen Millen выпускает несколько коллекций в сезон. Дизайн, мода и цветовые тенденции сезона тщательно изучаются и адаптируются к образу KM. Особое внимание уделяется выбору тканей. Их дизайн разрабатывают специалисты KM и итальянские фабриканты.

Одежда KM очень функциональна и подходит для работы, отдыха и особых случаев. Для достижения завершенного образа KM  предлагает своим клиентам широкий выбор обуви, сумок, ремней. Недавно появилась и линия оптики.

